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Abstract (en)
[origin: CA1170813A] A rack-changing apparatus for a continuous casting installation, especially for changing the curved guide, support and cooling
racks of a continuous casting installation having a plurality of casting lines, has a carriage which is shiftable transversely to the casting lines on rails
mounting below the casting floor and preferably extending beyond the installation to a location at which the racks can be deposited and picked up.
An arm on the carriage is swingable in a vertical plane about a horizontal axis and is extensible and retractable while carrying on its end a clamping
swingable in a vertical plane about a horizontal axis at the arm end for engagement with the racks.

Abstract (de)
Zum schnellen und gefahrlosen Ein- und Ausbau aller Strangstütz- und Führungsgerüst, einer Bogenstranggiessanlage mit 2 oder mehr Strängen,
bei Giesstörung sowie Formatwechsel, wird das erfindungsgemässe Gerüsrwechselgerät vorgeschlagen. Dieses ist dadurch gekennzeichnet, dass
ein Grundkörper (1) mit Fahrwerk (2) an Schienen unter der Giessbhne, quer zur Giessrichtung verfahrbar angeordnet ist und einen parallel zur
Giessrichtung ein- und ausfahrbaren Aufnahmearm (4) trägt, der um eine horizontale Achse (3) in der Vertikalebene schwenkbar angeordnet ist und
an dessen Ende sich eine um eine horizontale Achse (5) in der Vertikalebene schwenkbare Trag- und Klemmvorrichtung (6) befindet.
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